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La Diputació 
subvenciona 
Fensenyament 
d'adults 
GIRONA.- La Diputació de Gi
rona ha concedit ajudes per 
valor de 3.600.000 pessetes 
per als programes d'educació 
permanent d'adults dels ajun
taments. Aquestes subven
cions formen part del pla d'a
judes de la Diputació, i s'han 
concedit a proposta del Depar
tament d'Ensenyament de la 
Generalitat. Les ajudes més 
importants han estat per als 
cinc ajuntaments que no tenen 
subvenció del Departament 
d'Ensenyament, entre els 
quals s'ha repartit 1.800.000 
pessetes. La resta de l'Import 
total de la subvenció s'ha des
tinat als quinze ajuntaments 
que ja tenen ajudes. 

En negar el permís per modernitzar la planta de butà 

CiU de Caldes assegura que Tequip de 
govern impedeix augmentar la seguretat 
CALDES DE MALAVELLA (De la nostra Redacció, per Xevi Xir-
go).— Ei grup municipal convergent de l'oposició de l'Ajunta
ment de Caldes de Malavella va assegurar ahir que l'equip de 
govern de la localitat ha impedit augmentar la seguretat del mu
nicipi en denegar als responsables de la planta de butà de ia lo
calitat el permís per instal·lar nova maquinària d'alta tecnologia. 

El nou de maig de l'any passat, 
Repsol-Butano va demanar a l'A
juntament de Caldes el permís per 
modernitzar la planta de tracta
ment de GLP de la localitat, subs
tituint la maquinària que va que
dar inutilitzada arran de les inun
dacions de l'octubre de l'any pas
sat per una altra de tecnologia 

més avançada. La zona on hi ha la 
planta de butà és qualificada en el 
Pla General com a fora d'ordena
ció, motiu pel qual l'Ajuntament 
considera que Repsol-Butano no 
pot fer obres ni modernitzacions 
que incrementin el valor actual de 
les instal·lacions. 

El grup convergent de Caldes, 

encapçalat per Eugeni Domingo, 
regidor i enginyer tècnic superior 
del Departament d'Indústria de la 
Generalitat, considera que la ma
quinària que es vol instal·lar a la 
planta és més segura que l'actual 
i que representaria un augment 
de la seguretat de tot el municipi. 
El quatre de novembre passat, els 
regidors de l'oposició van dema
narà l'alcalde la inclusió d'un punt 
de l'ordre del dia del proper ple en 
què es tractés el tema i que s'a
cordés concedir a Repsol-Butano 
el permís sol·licitat. L'empresa ha
via presentat recurs a la resolució 
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L'harmonia és 

el difícil fruit de 

l'equilibri. Cada vi RAIMAT 
de Raimat respon a 

un perfecte i deHcat 

joc de sensacions 

de l'Ajuntament de Caldes. El sis 
de setembre passat, la comissió 
de govern va desestimar el recurs 
presentat. El nou de novembre. I' 
alcalde de Caldes, Lluís Comala-
da, va contestar els regidors de 
CiU desestimant la petició feta. 
«L'article 30 del decret de 30 de 
novembre de 1961 atribueix a 
l'alcaldia la potestat per a la de
negació expressa i motivada de 
la llicència. He decidit desestimar 
la petició d'incloure aquest tema 
en l'ordre del dia del ple», va con
testar l'alcalde. 

Els regidors convergents van 
tornar a demanar, el tres de de
sembre passat, que al llarg de la 
pròxima sessió plenària es tornés 
a debatre el tema I que l'Ajunta
ment acordés constatar que la co
missió de govern havia denegat 
un! permís que impedia la millora 
de la seguretat a la planta i al mu
nicipi. Al mateix temps, els regi
dors van demanar que en el ple 
l'alcalde reconegués que va in
complir la llei en no incloure en 
l'ordre del dia de l'anterior ple ei 
punt que havien sol·licitat. Eugeni 
Domingo assegura que la llei de 
règim local I el Reglament Orgà
nic Municipal obligaven l'alcalde a 
acceptar la seva petició. Domingo 
va explicar ahir que, al llarg de la 
darrera sessió municipal, celebra
da dimarts passat, no es van in
cloure aquests punts en l'ordre 
del dia, motiu pel qual l'oposició 
va abandonar la sala de sessions. 
L'alcalde, Lluís Comalada, va ex
plicar ahir que la inclusió d'aquest 
punt en l'ordre del dia els havia 
estat denegat perquè es tracta 
d'un tema que no és de compe
tència municipal. 

Repsol-Butano, en l'escrit que 
va presentar a l'Ajuntament per 
recórrer la decisió, va considerar 
lesiu i perjudicial l'acord munici
pal denegant la installacló de ma
quinària. La modernització propo
sada per la planta de butà com
prenia la col·locació d'una màqui
na automàtica per treure els taps 
de les ampolles de butà abans de 
ser reomplertes, una altra per re
parar les que estan en estat de 
conservació deficient, una bàscu
la electrònica de repesat i, entre 
d'altres, un aparell per detectar les 
fuites de gas de les ampolles. Se
gons CiU, «no és clar que les va
riacions de maquinària represen
tin un increment del valor d'ex
propiació, ja que moltes màqui
nes són per a tasques específi
ques i inutilitzables en qualsevol 
altra empresa que no sigui Rep
sol-Butano. 

El fet que la planta se situï en 
uns terrenys qualificats fora d'or
denació comporta, segons va ex
plicar l'alcalde en el moment de 
denegar la petició, una intenció 
d'emplaçar-la en un altre lloc. «El 
que ara no es pot fer és augmen
tar ei valor d'expropiació de la 
planta incrementant material 
nou», va dir Comalada. Per a Eu
geni Domingo, és impossible a 
mig termini arribar a l'expropiació 
ateses les disponibilitats econò
miques de l'administració i el Va
lor de la planta. En el moment de 
presentar el recurs, l'empresa 
Repsol-Butano va assegurar que 
si l'expropiació és lenta, «la lògi
ca exigeix que es permeti una 
normal utilització de la planta, |a 
que si no és aíxi suposaria con
demnar a perdre tot el valor de 
l'explotació». El desembre de 
l'any passat, l'Ajuntament de Cal
des va demanar a la Diputació de 
Girona un estudi sobre el cost que' 
comportaria el trasllat de la planta. 
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